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                                       afholdt langfredag den 7. april 2023

                             på Restaurant Stalden, 4793 Bogø
                               Til stede var 34 deltagere og 24 stemmeberettigede parceller

Ad1: Valg af dirigent.
Kaj Holdensen er bestyrelsens kandidat og blev valgt uden modkandidater.
Dirigenten startede med at konstatere generalforsamlingens lovlighed i 
henhold til vedtægterne.

Ad2: Bestyrelsens beretning for virke i det forgangne år samt planer for det nye år.
Formanden aflagde beretningen, og der var efterfølgende spørgsmål fra salen :
-Østkildevej 47: Kan der gøres noget ved vejstøv, eventuelt placeres chikaner?
  Formanden orienterede om tidligere forsøg på at binde støv. Dirigenten orien-
  rede om forsøg i GF Fruekilden med Magnesium Klorid som støvbinder, og
  det gav kun en kortsigtet løsning. Der blev brugt ca 1,5 tons, som kostede 
  5000 kr. Det er vel også en løsning, der ikke er godt for naturen.
-Østkildevej 71: spørger om anvendelse af Magnesium Klorid i relation til
  naturen?Der henføres til førnævnte bemærkning.
-Højdedraget 4: Spørger om effekt overfor hundepoter? der er ingen erfaring.
Derefter blev beretningen godkendt.

Ad3: Forelæggelse af revideret regnskab for det forgangne år.
Der var ingen bemærkninger omkring regnskabet, der blev godkendt.

Ad4: Forslag fra bestyrelsen.
Der var ingen forslag.

Ad5: Forslag fra medlemmerne.
Der var ingen forslag.

Ad6: Forelæggelse af budget for indeværende år.
Bestyrelsens forslag gennemgået.
-Østkildevej 71: spørger om strafrenter stadig er gældende i vores bank, da
  flere banker har sløjfet det.
  Det oplyses, at vores bankforbindelse stadig har det.

Ad7: Valg af medlemmer til bestyrelsen.
På valg er Marianne Jørgensen, Østkildevej 9 og
Flemming Nielsen, Mosedalen 36.
Begge er genvalgt for en periode på 2 år.

Ad8: Valg af suppleanter til bestyrelsen.
Der skulle vælges en ny suppleant i stedet for den hidtidige 1.suppleant, der
i løbet af det forgangne år er indtrådt i bestyrelsen. 2.suppleant blev derfor
1.suppleant, men meddelte, at han ønskede at fortsætte som 2.suppleant, hvorfor
der skulle findes ny 1.suppleant.



2/2

Som ny 1.suppleant blev derfor valgt Kim Trägårdh, Østkildevej 8, for en
etårig periode og Anders Hansen, Østkildevej 26 som 2.suppleant for en
2.årig periode.

Ad9: Valg af revisor.
På valg er Lone Løndal, Højdedraget 19, der ønsker genvalg.
Lone er valgt for en ny 2-årig periode.

Ad10: Valg af revisorsuppleant.
På valg er Belinda Jallov, Østkildevej 71, der ønsker genvalg.
Belinda er valgt for en ny 2.årig periode.

Ad11: Eventuelt.
-Østkildevej 30 og Østkildevej 9.
 Ros til bestyrelsen for godt arbejde.
-Østkildevej 32.Nævner opkørt rabat udenfor matriklen. Kan det udbedres
 eventuelt med at opstille en blomsterkasse på matriklens hjørne.
 Bestyrelsen ser på sagen.

Da der ikke var flere bemærkninger, udtalte formanden en tak for fremmøde og god
ro og orden, samt for samarbejde i bestyrelsen. Dirigenten erklærede derefter gene-
ralforsamlingen for afsluttet.

Ref.sekretæren.
 

DIRIGENT
KAJ HOLDENSEN


